
 

 
 

 
Verslag commissie Algemene Zaken en Middelen 
Openbare commissievergaring 22 januari 2024 
 
Deelnemers 
 

Voorzitter  :  Jacques Blom 
Griffier   : Jos Pluijmen 
Leden   :  Veerle Marx (AB), Lou Mlodzick (AB), Lloyd Wagemans (VSP),  

Chretien Jamin (VSP), Hippolit Sijben (VSP), Corry Fulmer (PGP),  
Pat-Jos Huisman (PGP), Hilde Baaij (PGP), Bianca Rooding (VVD),  
Jack Hermes (VVD), Thomas Brune (CDA) en Jef Pluijmen (CDA) 

College : burgemeester Daan Prevoo, wethouder Niels Dauven,  
wethouder Wim Weerts en Ben van Eijsden (plv. algemeen  
directeur/gemeentesecretaris) 

Ambtelijk  : --- 
Extern   :  --- 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             
Nummer  Behandeling agendapunt 
1 
 

Opening en mededelingen. 
 

De voorzitter opent de vergadering. Hij heet iedereen van harte welkom - ook 
de mensen die deze vergadering via de livestream verbinding volgen - en 
meldt aanwezigheid conform bovenstaand overzicht. 
 

2 
 

Vaststelling van de agenda. Aanmelden punten voor de rondvraag. 
 
Voor het agendapunt spreekrecht burgers is een aanmelding ontvangen en 
verwerkt onder punt 3.a. 
 
De gewijzigde agenda wordt vastgesteld. 
 
Door de fracties AB, VSP, PGP en CDA zijn vragen voor de rondvraag ingediend. 
Het overzicht is in iBabs geplaatst. De vragen worden behandeld bij 
agendapunt 10. 
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3 
 

Spreekrecht burgers (via schriftelijke e/o mondelinge inbreng). 
 

3.a Spreekrecht de heer N. Backus inzake overlast huidige padelbaan en 
uitbreiding tweede padelbaan. 
 
De heer N. Backus maakt gebruik van het spreekrecht. 
 
Reactie leden T. Brune, C. Fulmer en L. Wagemans. 
 
Beantwoording de heer N. Backus inzake: 
• Opname wal of wand in nieuwe vergunningaanvraag. 
• Mate van geluidsdemping wal en wand. 
• Aantal omwonenden (7 gezinnen). 
• Verkeersoverlast. 
 
Beantwoording wethouder N. Dauven inzake: 
• Nieuwe vergunningaanvraag inclusief geluiddempende voorziening bij 

nieuw aan te leggen padelbanen. 
• Toetsing vergunningaanvraag door ter zake kundige ambtenaren. 
• Niet vanuit gemeente delen handreiking met vergunningverleners. 
• Onafhankelijke toetsing. 
• Handhavingsverzoek geluidsoverlast bestaande situatie en lopende 

geluidsonderzoek. 
• Bekijken mogelijkheden optimaliseren verkeerssituatie en ontsluiting 

sportcomplex. 
 
Reactie lid T. Brune. 
 
Beantwoording burgemeester D. Prevoo inzake: 
• Geluidsonderzoek overlast bestaande situatie: info volgt na afronding. 
• Lopende handhavingstraject. 
• Noodzaak scheiden 2 afzonderlijke trajecten (lopende handhavingstraject 

en toetsing nieuwe vergunningaanvraag). 
• Belang zorgvuldig uitvoeren geluidsonderzoek: zorgvuldigheid voor 

snelheid  
• Meewegen uitkomst geluidsonderzoek bij beoordelen nieuwe 

vergunningaanvraag. 
 
Reactie leden C. Fulmer en L. Wagemans. 
 
De voorzitter bedankt de heer Backus voor zijn inbreng en aanwezigheid. 
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4. 
 

Vaststellen van het verslag van de vergadering van de commissie Algemene 
Zaken en Middelen de dato 27 november 2023. 
 
Naar aanleiding van het aangeboden conceptverslag zijn vooraf geen op- of 
aanmerkingen ontvangen.  
 
Aanvullende vraag lid L. Mlodzick inzake ontbreken bijlage Polfermolen bij 
agendapunt 9 Nota Reserve- en Voorzieningenbeleid 2024. 
 
Beantwoording griffier J. Pluijmen inzake: 
• Bij publicatie conceptverslag verstrekte memo  

Schriftelijke aanvulling: zie AZM commissie 27 november 2023 onder 
agendapunt 16 conceptverslag voor informatie bijlagen inzake Polfermolen 

 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

5 
 

Actielijst. 
 
De meest geactualiseerde actielijst is in iBabs geplaatst. Conform afstemming 
presidium zijn eventuele vragen over deze actielijst via de rondvraag 
ingediend. De portefeuillehouders hebben geen aanvullende zaken te melden. 
 

6 Voorstel college betreffende Klachtenregeling Valkenburg aan de Geul 2024. 
 
Inbreng eerste termijn leden H. Sijben, H. Baaij, B. Rooding en J. Pluijmen. 
 
Beantwoording burgemeester D. Prevoo inzake: 
• Bestaande externe adviescommissie en doel klachtenregeling 
• Minimaal aantal ingediende klachten bij bestaande externe 

adviescommissie. 
• Mogelijkheid tot inschakelen Nationale Ombudsman bij ontevredenheid 

over klachtenafwikkeling door gemeente. 
• Wettelijke bepaling tot optuigen klachtenregeling. 
• Functies klachtencoördinator (concernjuriste) en klachtenbehandelaar 

(juriste). 
• Objectief, onafhankelijk en in behandeling nemen van elke klacht en 

vertrouwelijkheid bij klacht over personen.  
• Registratie klachten en vrijheid keuze klager wijze van afdoening klacht. 
• Rapportage 2021-2022; 8 informeel afgewikkelde klachten. 
• Wijze afhandeling klachten 2023; 3 informeel en 1 via formeel traject. 
• Termijn en wijze van verstrekken ontvangstbevestiging. 
• Uitblijven individuele rapportage aan burgemeester. 
• Opgeheven Ombudscommissie Zuid-Limburg per 1 januari 2013. 
• Mogelijkheid tot rechtstreeks benaderen Nationale Ombudsman. 
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• Informatie op en raadpleegbaarheid van gemeentelijke website. 
• Prudent omgaan met binnengekomen klachten. 
• Onderscheid ambtelijke of bestuurlijke klacht (raadslid, wethouder, 

burgemeester, griffier of voorzitter van een commissie). 
• Afnemend aantal geregistreerde klachten en voorkeur snel oplossen 

ingediende klacht en drempel op papier zetten klacht. 
• Niet opnieuw in behandeling nemen klacht. 
• Verantwoording afleggen klachtencoördinator aan Nationale Ombudsman. 
• Bieden vrijheid wijze waarop en beschermen indiener klacht. 
• Afleggen eed door ambtenaren en vertrouwen in voorgestelde regeling en 

concernjuristen. 
• Niet toelaten maken onderscheid tussen medewerker of bestuurder. 
• Afdoende zijn voorliggende regeling. 
• Werving en aanstelling leden bezwarencommissie door gemeente. 
• Verdienen vertrouwen van samenleving over objectief en onafhankelijk 

optreden door gemeente. 
• Waarborgen privacy ambtenaar waartegen kracht wordt ingediend. 
• Wijze oppakken klacht tegen ambtenaar werkzaam op andere locatie 

(bijvoorbeeld Gemeenschappelijke Regeling): door klachtencoördinator 
doorschuiven klacht naar gemeente die in arbeidsrelatie verantwoordelijk 
is. 

 
Reactie leden J. Pluijmen, H. Sijben, C. Fulmer en H. Baaij. 
 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de tweede termijn. 
 
De commissie adviseert het presidium het voorstel door te leiden naar de raad 
(bespreekstuk). 
 

7 Voorstel college betreffende aanpassing Verordening Fysieke Leefomgeving 
gemeente Valkenburg aan de Geul 2022.  
 
Inbreng eerste termijn lid P-J. Huisman. 
 
Beantwoording wethouder W. Weerts inzake: 
• Artikel 4.2.2 Taken commissie punt 4 (taken landschapsdeskundige): 

vervallen Gemeentelijk Kwaliteitsmenu (GKM) in verordening na vaststelling 
Omgevingsvisie door raad (waarschijnlijk juni 2024). 

• via oude regime beoordelen plannen vóór 1 januari 2024. 
• Artikel 3.8.2 Vergunningplicht punt 3 Handelsreclame (voorleggen aan 

stadsbouwmeester): via stadsbouwmeester en erfgoeddeskundige 
gewestelijke omgevingscommissie. 

 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de tweede termijn. 
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De commissie adviseert het presidium het voorstel door te leiden naar de raad 
(hamerstuk). 
 

8 
 

Bespreekpunten: 
 

8.a 
 

Stand van zaken samenwerking. 
 
Burgemeester D. Prevoo heeft geen zaken te melden. 
 
Inbreng lid V. Marx. 
 
Beantwoording burgemeester D. Prevoo inzake: 
• Stand van zaken uitvoering actieplan motie samenwerking Heuvelland: 
➢ Gedaan verzoek via presidium eind december 2023 voor leveren input. 
➢ Initiatieven vanuit raad voor opzoeken samenwerking. 

 
Reactie leden C. Fulmer en C. Jamin. 
 

8.b 
 

Brief (283) van Nationale Ombudsman inzake rapport 'Inspraak mag geen 
vinkje zijn!'. 
 
Inbreng leden J. Pluijmen en P-J. Huisman. 
 
Beantwoording burgemeester D. Prevoo inzake: 
• Meenemen vragen van hoe om te gaan met aanbevelingen uit rapport naar 

collegevergadering 23 januari met verzoek om schriftelijke beantwoording. 
Schriftelijke beantwoording: volgt. 

• Compliment voor agendering rapport door raad. 
 

8.c Brief (291) van TV Valkenburg inzake intrekken aanwijzing lokale publieke 
media-instelling en bevestiging Commissariaat van de Media. 
 
Inbreng leden V. Marx en C. Jamin. 
 
Reactie lid T. Brune.  
 
Beantwoording burgemeester D. Prevoo inzake: 
• Door raad gegeven advies aan Commissariaat; geen inspraak op 

doorontwikkeling, informeren raad bij voortgang. 
• Voortvarend werken aan vormen streekomroep. 
• Overbrengen oproep aandacht voor lokale bestuur en lokale zaken. 
• Waarborgen objectiviteit keuzes uitzendingen door streekomroep. 
• Niet live uitzenden grote carnavalsoptocht: mogelijkheden voor oplossing 

en budgettering bespreken in collegevergadering 23 januari. 
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Schriftelijke aanvulling: uitzenden optocht vindt plaats: zie ook 
berichtgeving Heuvelland Vandaag 23 januari 2024. 

 
Reactie lid T. Brune. 
 

8.d Brief (310) van griffie Eijsden-Margraten inzake motie ‘de aanzet tot Regionale 
Raadsadviescommissies’ en brief (2024 19) van raad gemeente Gulpen-Wittem 
inzake reactie op verzoek raad gemeente Eijsden-Margraten over regionale 
adviescommissie.  
 
Inbreng leden C. Fulmer en J. Pluijmen. 
 
Reactie leden C. Jamin en C. Fulmer. 
 
Samenvattend:  
• Afstemmen hoe raad aankijkt tegen het wel of niet instellen van Regionale 

raadsadviescommissies of andere vormen van samenwerken hierbij.  
 

8.e Brief (329) van gemeente Vaals inzake motie actieve betrokkenheid bij 
luchthavenbesluit MAA. 
 
Inbreng lid H. Baaij. 
 
Beantwoording burgemeester D. Prevoo inzake: 
• Standpunt college is afwachten reactie raad. 
• Uitvoeren raadsopdracht door college. 
• Het volgen van ontwikkelingen rondom luchthaven  
 
Reactie leden H. Baaij, V. Marx, C. Fulmer, L. Wagemans, B. Rooding en  
J. Pluijmen. 

 
9 Gewestelijke aangelegenheden. 

 
Burgemeester D. Prevoo heeft geen zaken te melden. 
 

10 
 

Rondvraag. 
 
Door de fractie AB zijn de volgende vragen ingediend: 
 
TP Geuldal 
Tijdens de Begrotingsvergadering van 7 november jl. heeft de fractie Algemeen 
Belang gevraagd om extern juridisch advies in te winnen aangaande het door 
TP Geuldal “om niet” teruggeven van het tenniscomplex Berg aan de gemeente. 
Ondanks de toezegging van de portefeuillehouder om dit als zodanig uit te 
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voeren, staat dit nog steeds niet correct vermeld in de actielijst. Nu ook een 
deel van de overige raadsfracties dezelfde mening is toegedaan als de fractie 
Algemeen Belang, verzoeken wij om de tekst in de actielijst alsnog aan te 
passen en expliciet op te nemen dat er te allen tijde een extern juridisch advies 
ingewonnen dient te worden en niet alleen indien dit nodig wordt geacht, en 
dit vervolgens ook zoals toegezegd uit te voeren. 
 
Beantwoording burgemeester D. Prevoo inzake: 
• Inbreng inspreker. 
• Besluit college voor inwinnen extern juridisch advies: na afronding 

aanbieden aan raad. 
 
Actielijst Algemeen 
De actielijst wordt regelmatig door de griffie gepubliceerd nadat de meeste 
commissie plaats hebben gevonden. Dit terwijl het juist de bedoeling is vragen 
over de actielijst in de commissievergaderingen tijdens de rondvraag te stellen. 
Zo lopen de commissies standaard 1 cyclus achter op actualiteit.  
Wat is hier de reden voor? 
Kan de actielijst in een geactualiseerde versie verzonden worden samen met de 
publicatie van de commissie agenda’s? 
  
Beantwoording griffier J. Pluijmen inzake: 
• Publicatie meest geactualiseerde actielijsten bij moment publicatie 

commissieagenda’s. 
• Verwerken door portefeuillehouders aangeleverde zaken. 
• Dynamisch document. 
• Publicatie commissieagenda’s vrijdag voorafgaand aan 

steunfractieoverleggen. 
• Griffie informeren bij vragen of missen zaken.  
 
Reactie lid V. Marx. 
 
Actielijst AZM 
De actielijst onderdeel AZM daar waar de Burgemeester de enige actiehouder 
is, is sinds de laatste versie totaal niet bijgewerkt. Dit in tegenstelling tot de 
acties voor Wethouders of waar de Burgemeester samen met een Wethouder 
actiehouder is. 
Wat is de stand van zaken met betrekking tot de acties AZM2, AZM3, AZM11, 
AZM12, AZM15, AZM18, AZM19, AZM20, AZM21 en AZM25? 
 
Beantwoording burgemeester D. Prevoo inzake: 
• Achterlopen actualiseren actielijst, wordt bijgewerkt. 
• Op juiste wijze bedienen raad bespreken in driehoek burgemeester, 

secretaris en griffier. 



 

Pagina 8 
 

• Resoluter zijn afvinken gelopen zaken en afvoeren van actielijst. 
 
Door de fractie VSP zijn de volgende vragen ingediend: 
 
Vergunningen speelautomaten  
Kan het College ons duidelijkheid geven over de stand van zaken betreffende 
de vergunningen van de speelautomaten hallen in Valkenburg aan de Geul? 
Het blijkt dat 3 Van de 4 automatenhallen al langer dan een jaar dicht zijn.  
Is het mogelijk om deze vergunningen in te trekken? 
 
Beantwoording burgemeester D. Prevoo inzake: 
• Het vallen van dit onderwerp onder bijzondere wetten, opgenomen in APV. 
• Uitzoeken of vergunning vervalt bij geen gebruik 6 maanden of meer. 

Schriftelijke beantwoording: bij geen gebruik vervalt de vergunning 
automatisch na 6 maanden. Dit is correcte beantwoording geweest, en 
vervalt wat mij betreft. 
 

Reactie lid C. Jamin. 
 
Door de fractie PGP zijn de volgende vragen ingediend: 
 
Algemeen verbod consumentenvuurwerk 
De burgemeester heeft onlangs in een interview aangegeven voorstander te 
zijn van een algemeen vuurwerkverbod op consumentenvuurwerk in 
ondeskundige handen of gebruik van zwaar vuurwerk met andere bedoelingen 
dan siervuurwerk. Hij is voorstander van een georganiseerde vuurwerkshow op 
een plek in de gemeente waar duizenden toeschouwers van kunnen genieten. 
Uit de peiling blijkt dat het merendeel van inwoners in Nederland tegen 
vuurwerk is. De PGP is zoals bekend bepaald geen voorstander van vuurwerk 
rond de jaarwisseling noch door het jaar gezien het jaarlijkse aantal 
slachtoffers, belasting natuur en verstoring van dierenwelzijn. Toch hebben wij 
om de traditie tegemoet te komen, sociale cohesie te bevorderen en het aantal 
slachtoffers hopelijk te verminderen het voorstel een georganiseerde 
vuurwerkshow te organiseren meerdere malen geopperd. Ofschoon hier oor 
voor was, kon hier destijds vanwege Corona geen invulling aan worden 
gegeven. We hebben dan ook de volgende vragen voor het college. 
Hoe is de jaarwisseling qua veiligheid en vuurwerkvrije zones verlopen?  
Is het college bereid de mogelijkheden en kosten van een georganiseerde 
vuurwerkshow ruim voor de jaarwisseling aan de raad voor te leggen? 
 
Beantwoording burgemeester D. Prevoo inzake: 
• Melding politie geen incidenten/voorvallen jaarwisseling binnen gemeente. 
• Het elders in Nederland inzetten van vuurwerk richting hulpverleners. 
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• Steeds meer neigen naar algeheel vuurwerkverbod mits handhaafbaar. 
• In verleden mogen organiseren vuurwerkshow. 
• Vuurwerkshow goed alternatief: haalbaarheid, kosten en geschikte locatie 

onderzoeken. 
 
Reactie leden C. Fulmer en L. Wagemans. 
 
Door de fractie CDA zijn de volgende vragen ingediend: 
 
Politiecapaciteit 
In een artikel van Een Vandaag van 20 januari jl. met de kop: “Limburgse 
burgemeesters in verzet tegen Haagse plannen die mes zetten in 
politiecapaciteit”, lezen wij dat 8 Limburgse burgemeesters hebben geweigerd 
hun handtekening te zetten onder een plan van de minister om de Limburgse 
gemeenten minder politiecapaciteit toe te kennen. Uit het artikel kunnen we 
niet opmaken welke burgemeesters het betreft. 
Gezien de opvatting van de burgemeester van Valkenburg aan de Geul zoals 
verwoord in commissie- en raadsvergadering medio 2023 nemen wij aan dat 
ook de gemeente Valkenburg aan de Geul zich bij dit verzet heeft aangesloten. 
Graag een reactie van de burgemeester. 
  
Beantwoording burgemeester D. Prevoo inzake: 
• Bespreking binnen brede kring burgemeesters Zuid-Limburg. 
• Ondertekening beleidsplan Maastricht-Heuvelland door burgemeester. 
• Mate van probleem inzetbaarheid/capaciteit politie Maastricht-Heuvelland 

en tekort politiecapaciteit Parkstad. 
• Laten optekenen solidair zijn aan nood Parkstad (zie bijlage artikel 27 juli 

2023). 
• Niet goedkeuren beleidsplan door Parkstad burgemeesters, daarom 

verplichting minister tot horen burgemeesters. 
• Zorgen over landelijk tekort politiecapaciteit en gevolgen, permanent 

aandachtspunt. 
 
Reactie leden J. Pluijmen en H. Baaij. 
 
Auw Wieverbal en uitzending grote optocht 
Punten stand van zaken Auw Wieverbal en uitzending grote optocht 
Valkenburg (zie rondvraag vervallen commissie ED/SD van 17 januari). 
 
Beantwoording burgemeester D. Prevoo inzake Auw Wieverbal: 
• Vraagstelling vervallen commissie ED/SD 17 januari en publicatie door 

journalist. 
• Openbare orde en veiligheid en geboden ruimte voor indienen 

vergunningaanvraag. 
• Bewaken en naleven vastgestelde kaders. 
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• Handhaven toestroom bezoekers buiten hekken (zoals Th. Dorrenplein). 
• Niet afzetten Grotestraat tijdens Auw Wieverbal 2023. 
• Beoordelen verloop Auw Wieverbal 2024. 
• Bepaling aantal bezoekers n.a.v. omvang Grotestraat en Walramplein. 
• Proberen zo goed mogelijk voor te bereiden. 
• Inzet veilig, gezellig en vriendelijk evenement. 
 
Reactie lid T. Brune. 
 
Beantwoording burgemeester D. Prevoo inzake uitzending grote optocht: 
• Informatie volgt na collegevergadering 23 januari 

Schriftelijke aanvulling: zie ook agendapunt 8c.  
Na collegevergadering 23 januari 2024 is gemeld dat de optocht wordt 
uitgezonden.  

 
11. Sluiting. 

 

Rond 20.50 uur sluit de voorzitter de vergadering. Hij bedankt de deelnemers 
voor hun inbreng en wenst alle aanwezigen - en de mensen die deze 
vergadering via de livestream hebben gevolgd - een fijne avond. 
 

 
Aldus vastgesteld in de vergadering van de commissie Algemene Zaken en Middelen van 
maandag 25 maart 2024. 
 
 
Jos Pluijmen,      Jacques Blom, 
griffier       voorzitter 


